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  Francusku su potresli teroristički napadi.   Ova savremena pošast ne bira mete i nema granice.
Da li je i naša zemlja potencijalno u opasnosti i da li treba da se plašimo? Starčevci kažu da
opreaz nije na odmet

    Katica Biro:
  - Čula sam za dešavanja u Francuskoj. Još uvek imam osećaj da je to daleko od nas, ali se
ipak bojim. Nikad se ne zna ko sve može da uđe zajedno sa migrantima koji su u poslednje
vreme i ovde prisutni u zaista velikom broju.
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